
Product Description of lie function Sofa

HG5408-P躺椅功能沙发产品描述

1、Product: lie funtion sofa,fold sofa,business leisure sofa

产品名称：躺椅功能沙发；折叠式沙发；商务休闲沙发；

2、Usage scenarios: business negotiations,customer rest area,balcony

leisure,home cinema,half lying reading,lying flat rest.

使用场景:商务洽谈，客户休息区，阳台休闲，家庭影院，半躺阅读，

平躺休息。

3、Feature: This sofa can adjust the backrest angle as needed.Half

lying or lying flat,The lower part can be raised to support the legs,It

can fully relax the body.Ergonomic design for backrest and seat

cushion.Multi-layer sponge and silk cotton combination,Full and soft

filling,Comfortable seating experience.technology fabric, Breathable

and easy to clean.

产品特点：本款沙发可根据需要调节靠背角度，半躺或平躺，座位下

方可以打开撑腿脚部分，可以让身体充分放松。靠背座垫采用人体工学

设计，多层海绵及丝绵搭配，填充饱满柔软，坐感舒适，采用科技布面

料，透气易清洁。

4、Material: technology fabric,Solid wood sofa frame,Sponge and silk

cotton fillers,Metal bracket with adjustment function.

用料：科技布面料，实木内架，海绵及公仔棉填充，带调节功能金属

支架



5、Product size: 29*34*40 inch

产品尺寸： 74*87*102 cm

Product weight: 68 bounds

产品重量： 31 kg

Load-bearing: 240 bounds

承重： 110 kg

6、Instructions: Open the box to remove the product,insert the metal

plug under the backrest into the metal slot of the sofa frame.Buckle

the pull buckle on the outer side of the right armrest,Adjust the

required backrest.

Hope to use our products and services,Make your living space

more comfortable and beautiful.

使用说明: 打开纸箱包装将产品取出，将靠背下方的金属头插入座架

的金属槽内即可。用手扣动右扶手外侧的拉扣可调节所需要的靠背角度。

希望使用我们的产品与服务，让你的生活空间更加舒适及美好！


